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Abstract (en)
[origin: US4515596A] Dyed fibrous materials made of or containing cellulose which were not bleached before dyeing are aftertreated in a combined
bleaching and washing bath which can, optionally, contain as stabilizers derivatives of phosphonic or phosphorous acid, optionally as a combination
with polyhydroxy compounds. The resulting materials have bright and brilliant shades. This aftertreatment makes it possible to by-pass the otherwise
customary, time-consuming and expensive drying of the materials between a bleach before dyeing and the dyeing itself.

Abstract (de)
Nicht vorgebleichte, gefärbte, cellulosehaltige Fasermaterialien werden in einem kombinierten Bleich- und Waschbad, das gegebenenfalls
als Stabilisatoren Derivate der Phosphon- bzw. phosphorigen Säure, gegebenenfalls in Kombination mit Polyhydroxyverbindungen, enthält,
nachbehandelt. Die erhaltenen Materialien zeigen reine, brillante Nuancen. Durch diese Nachbehandlung lässt sich die sonst übliche, zeitraubende
und kostspielige Trocknung der Materialien zwischen Vorbleichung und Färbung umgehen.
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